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Vragen van het lid Fritsma (PVV) aan
de staatssecretaris van Justitie over
het nieuwe informatiesysteem
«INDIGO» van de Immigratie- en
Naturalisatiedienst (IND).
(Ingezonden 6 augustus 2009)

1
Wat waren de oorspronkelijk begrote
kosten voor de invoering van het
nieuwe informatiesysteem «INDIGO»
van de Immigratie- en
Naturalisatiedienst (IND)?

2
Wat zijn de huidige ramingen?

3
Ligt de invoering van het systeem
nog op schema? Zo nee, wat is hier
de reden van?

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Albayrak (Justitie) (ontvangen
4 september 2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van het lid
Fritsma (PVV) van uw Kamer over het
nieuwe informatiesysteem «INDIGO»
van de Immigratie- en
Naturalisatiedienst, ingezonden op
6 augustus 2009, niet binnen de
gebruikelijke termijn kunnen worden
beantwoord, omdat nog niet alle
benodigde informatie is ontvangen.
Zodra de desbetreffende informatie
beschikbaar is, zal ik uw Kamer zo
spoedig mogelijk berichten.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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